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Tillgång till simhallar i Västerort 
 
Detta är egentligen en fråga som kanske borde hanteras av idrottsförvaltningen, men det 
finns ett stort intresse kring hur tillgången till simhallar kommer att se ut under de kommande 
åren när simhallen i Vällingby ska renoveras. Invånarna i stadsdelen behöver en samlad och 
tydlig information om tillgången till simhallar under denna period, både för allmänheten och 
för idrottsklubbar. 
 
 
Vi vill därför föreslå följande: 

 
1. Att stadsdelsförvaltningen i samråd med idrottsförvaltningen tar fram ett samlat 

informationsblad som beskriver hur tillgången till simhallar kommer att se ut under 
den period då Vällingby simhall renoveras. Informationen bör sedan spridas via 
anslagstavlor, Mitt i Västerort och andra relevanta informationskanaler. 
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